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Abstract (en)
[origin: CA3155087A1] The invention relates to a security element (1) for valuable documents or security papers, the security element (1) having
at least one first colour-shifting region (2), the security element (1) additionally having at least one second region (3) which is different from the first
region (2) and which has structures (4) which reflect an image motif into different spatial regions, such that a movement image is produced for the
viewer in the event of corresponding movement of a light source (5) and/or in the event of a change in an observation angle, wherein movement of
the light source and/or change in the observation angle simultaneously produces a movement of the image motif and a colour shifting effect.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Sicherheitselement (1) für Wertpapiere oder Sicherheitspapiere, wobei das Sicherheitselement (1) zumindest einen
ersten farbkippenden Bereich (2) aufweist, wobei das Sicherheitselement (1) zusätzlich zumindest einen zweiten, von dem ersten Bereich (2)
verschiedenen Bereich (3) mit Strukturen (4) aufweist, die ein Bildmotiv in unterschiedliche Raumbereiche reflektieren, so dass für den Betrachter
bei entsprechender Bewegung einer Lichtquelle (5) und/oder bei Veränderung eines Beobachtungswinkels ein Bewegungsbild entsteht, wobei bei
Bewegung der Lichtquelle und/oder Veränderung des Beobachtungswinkels gleichzeitig eine Bewegung des Bildmotivs und ein Farbkippeffekt
entsteht.
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